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ZAPISNIK 3/2007 seje UO SRDIT 
 
z dne 25.10.2007, ki je bila v prostorih Naravoslovnotehniške fakultete, Aškerčeva 12, sejna 
soba. Pričetek seje ob 12:30 uri, konec seje ob 13:45. 
 
Vabljeni: doc.dr. Evgen DERVARIČ, Tatjana DIZDAREVIČ, mag. Suzana FAJMUT ŠTRUCL, 

mag. Gorazd HAFNER, Bojan JELEN, Bojan KLENOVŠEK, doc.dr. Jože KORTNIK, 
Ivan POHOREC, Marijan KRALJIĆ, mag. Anton PLANINC, Ciril SIGULIN, Mitja 
ŠULIGOJ, Janez VOVK, Vladimir ŽELEZNIKAR, doc.dr. Franc ŽERDIN, prof.dr. Uroš 
BAJŽELJ, mag. Roman ČERENAK, mag. Marjan HUDEJ, Henrik BAJDA, prof.dr. 
Jakob LIKAR, viš.pred.dr. Željko VUKELIČ, mag. Bojan LAJLAR, Andrej PISK, Željko 
STERNAD, Slavko JANEŽIČ, Aleš BERGER, Nives VUKIČ, viš.pred.dr. Milan 
MEDVED. 

 
Prisotni: doc.dr. Jože KORTNIK, mag. Gorazd HAFNER, Ivan POHOREC, mag. Anton 

PLANINC, Ciril SIGULIN, prof.dr. Uroš BAJŽELJ, mag. Roman ČERENAK, prof.dr. 
Jakob LIKAR, viš.pred.dr. Željko VUKELIČ. 

 
 
Sejo je vodil predsednik UO SRDIT, doc.dr. Jože KORTNIK, zapisnik pa je pisal mag. Roman 
ČERENAK. 
 
Od članov UO SRDIT so bili na seji prisotni 4 (štirje) člani. Ker je za sklepčnost potrebna 
udeležba vsaj polovica od petnajst (15) članov UO SRDIT, seja 3/2007 ni bila sklepčna. G. Jože 
KORTNIK je zato predlagal, da se seja izvede kot dopisna, tako da se zapisnik pošlje po e-pošti 
v potrditev tudi ostalim članom UO SRDIT. 
 
G. Jože KORTNIK je predlagal naslednji dnevni red 3/07 seje UO SRDIT: 
 
1. Pregled zapisnika 2/2007 seje SRDIT, 
2. Srečanje ob rudarskem prazniku sv. Barbari, 
3. 12. skupščina SRDIT, 
4. Spremembe ZRud, 
5. Mednarodno posvetovanje "Gospodarjenje z odpadki, okoljska geotehnologija in trajnostni 

razvoj" (poročilo o izvedbi), 
6. Razno 
 
Udeleženci seje so soglasno potrdili predlagani dnevni red. 
 
 



Ad. 1 
G. Jože KORTNIK je prebral sklepe zapisnika 2/07 seje UO SRDIT. V zvezi s sklepom 3.1 je 
pojasnil, da dopis na RMZ ni bil poslan, bodo pa članki objavljeni v posebnih številkah revij, ki 
imajo "SCI" oznako. V zvezi s sklepom 4.2 je bilo članom SRDIT, ki imajo e-naslov, poslano 
vabilo za včlanitev v SZM. Člani UO SRDIT na realizacijo sklepov niso imeli pripomb. Zapisnik je 
bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 2 in ad. 3 
G. Jože KORTNIK je predlagal, da se skupščina SRDIT in praznovanje sv. Barbare izvedeta 30. 
novembra. Letošnja skupščina bo volilna. Predlaga, da se v uvodnem delu izvedejo svečani 
govori dekana NTF, predstavnika Oddelka za geotehnologijo in rudarstvo, predsednika SRDIT, 
povabi se ministra za gospodarstvo. Sledi skupščina SRDIT, nato pa svečana predavanja. 
Pripravi se tudi kratek kulturni program enega od pevskih zborov. G. KORTNIK je pozval g. 
Željka VUKELIČA, da poda predloge predavanj. 
G. VUKELIČ je predlagal, da se izvedejo naslednja predavanja: 
− Nafta Geoterm izvede predavanja na temi Geotermija ter Izraba in pomen toplotnih 

izmenjevalcev; 
− GeoZS izvede predavanja na temo Geotermalni potencial Slovenije. 
 
G. KORTNIK je predlagal, da se glede na to, da bo na skupščini SRDIT ustanovljena SZM, eno 
predavanje poda tudi na temo Zgodovina montanistike. G. Uroš BAJŽELJ predlaga, da RŽS 
Idrija izvede predavanja na temo Oživitev območja topilnice RŽS Idrija. G. VUKELIČ predlaga, 
da se to predavanje izvede znotraj skupščine SRDIT. 
 
G. LIKAR pojasni, da je na isti dan ob 13:00 v predavalnici P5 predvidena podelitev Prešernovih 
nagrad. 
 
G. KORTNIK predlaga, da se svečana pogostitev ob praznovanju sv. Barbare izvede v 
predavalnici 106. Dr. LIKAR predlaga, da se pogostitev izvede skupaj z geologi in metalurgi. G. 
KORTNIK se zaveže, da bo govoril s pristojnimi iz ostalih oddelkov, obenem pa pojasni, da se z 
dekanom dogovarja, da bi bil ta dan prost predavanj. Dr. LIKAR se zaveže, da bo pobudo sprožil 
na sestanku pri dekanu. 
 
G. KORTNIK se je zahvalil vsem sponzorjem za dosedanje sponzoriranje pogostitev in jih 
zaprosil tudi za sponzoriranje letošnje pogostitve. Osebno se bo obrnil še na direktorje 
sponzorjev. Predlaga znesek 1000 EUR na sponzorja. Letos je pripravljena sponzorirati tudi 
Nafta Lendava. 
 
 
Ad. 4 
G. Jože DIMNIK je predstavil predvidene spremembe ZRud. Pojasnil je, da se pripravljajo 
spremembe v dveh paketih: paket z malo spremembami, ki se nanašajo zlasti na ustanovitev 
sklada za zbiranje sredstev za sanacijo, ter paket sprememb in dopolnitev, ki bolj posežejo v 
ZRud. Prvi paket ne posega v samo vsebino ZRud, ampak gre za samo realizacijo že veljavnih 
predpisov. Drugi paket sprememb in dopolnitev pripravlja Sektor za rudarstvo ter koordinacijo 
upravnih postopkov in projektov pri Direktoratu za energijo Ministrstva za gospodarstvo. Ko bodo 
predlogi usklajeni znotraj sektorja se bo oblikoval predlog sprememb in dopolnitev ZRud, se bo 
pozvalo širšo strokovno javnost, da se opredeli do sprememb. 
 
 



Ad. 5 
g. Jože KORTNIK je podal poročilo o izvedbi posvetovanja. Zahvalil se je Oddelku za 
geotehnologijo in rudarstvo, moderatorjem, profesorjem, pripravljavcem in predstaviteljem 
prispevkov, organizatorjem ekskurzij in sponzorjem. Prisotne je seznanil, da sta bila izdana 
zbornik in CD s članki, prav tako pa so članki objavljeni tudi na spletnih straneh. Na posvetu je 
sodelovalo okoli 200 udeležencev iz Slovenije in 20 tujih udeležencev. SRDIT kot soorganizator 
posvetovanja je prispeval 1000 EUR, s čemer se je pokrilo prevajanje. 
 
 
Ad. 6 
g. Jože KORTNIK je podal informacijo, da je za lansko posvetovanje ob 40. Skoku čez kožo 
zagotovil hrano in pijačo Skokov odbor, za kar jim je SRDIT vrnil uslugo v obliki donacije 
sredstev v višini 800 EUR za izvedbo strokovne ekskurzije. 
 
 
 
 
Zapisal: Predsednik SRDIT: 
mag. Roman ČERENAK doc.dr. Jože KORTNIK 

 
 

 
 
 
Ljubljana, 26.11.2007 
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